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BRM.0012.1.2012.6 
Protokół nr 1/2012 

z posiedzenia Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego 
Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

odbytego w dniu 3 stycznia 2012 roku 
 

Godzina rozpoczęcia obrad: 12:00 

Godzina zakończenia obrad: 13:05 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 

 

W komisji udział wzięli: (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

1. Krzysztof Gnach  Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Górowski   Zastępca Przewodniczącego 

3. Danuta Tkaczonek   Sekretarz 

4. Dariusz Gancarz  Członek 

5. Jolanta Mitręga   Członek 

Ponadto uczestniczyli: 

Marcin Orzeszek   Burmistrz Ząbkowic Śląskich 

Ryszard Sobala   Komendant Straży Miejskiej 

 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 
Gnach powitał wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu i przedstawił 
PORZĄDEK OBRAD: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Podsumowanie pracy Komisji za rok 2011 

3. Przygotowanie planu pracy Komisji na rok 2012 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie obrad. 
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Ad. 1. Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad. pkt. 2. Podsumowanie pracy Komisji za rok 2011 
 
Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 
Gnach, sporządził sprawozdanie z pracy Komisji za rok 2011, które odczytał  
i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad. pkt. 3 Przygotowanie planu pracy Komisji na rok 2012 
 
Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 
Gnach, przedstawił i omówił wstępny projekt pracy planu Komisji, który stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się z projektem i wniosła swoje uwagi. 
 
Radna Danuta Tkaczonek, przedstawiła swoje propozycje do projektu planu pracy, 
które stanowią załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Radna Jolanta Mitręga, powiedziała o swoich sugestiach, o przejściu dla pieszych i 
postawieniu znaków. 
 
Wywiązała się krótka dyskusja na temat wniosków dot. oznakowania, zmiany 
organizacji ruchu, w której również wypowiedział się Komendant Straży Miejskiej. 
 
Ad. pkt. 4 Sprawy Różne. 
 
Radna Danuta Tkaczonek, zwróciła się do Burmistrza Ząbkowic Śląskich, 
powiedziała, że otrzymała po rozmowie z Panią Sekretarz Gminy Iwona Aibin, taką 
częściową odpowiedź na interpelacją, jaką złożyła 15 grudnia dot. skandalicznego, 
niezgodnego z prawem działania osób pełniących w ząbkowickim samorządzie 
odpowiedzialne i eksponowane funkcje publiczne. Odpowiedź, jaką dostała na 
interpelację nie jest odpowiedzią na zadane pytania. Ta odpowiedź porusza jedynie 
kwestie, jakiś wycinek problemu, który naświetliła Panu Burmistrzowi w dobrej 
wierze dot. po prostu działania osób, które są osobami publicznymi w 
stowarzyszeniu, które jest nielegalne. Dodała, że odpowiedziano jej w kontekście 
rekrutacji na stanowisko Dyrektora do ZOK-u. Odpowiadając na ta interpelację nie 
chciałaby, aby ponownie zawężano się tylko i wyłącznie do tej kwestii. Jest to sprawa 
poważna i jeżeli ktoś, kto prowadzi w Pana imieniu te sprawę, będzie w dalszym 
ciągu zawężał do Ośrodka Kultury, to ucieka od poważnego problemu. Powiedziała, 
że z całą odpowiedzialnością stwierdza, że to stowarzyszenie SAK nie jest 
zarejestrowane nawet, jako stowarzyszenie zwykłe, albowiem wystosowała 
informacje publiczną do Pana Starosty pytając się, czy takie stowarzyszenie zostało 
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zarejestrowane, kiedy i kto jest we władzach stowarzyszenia. Pan Starosta 
odpowiedział jej, że takiego stowarzyszenia nie ma w jego ewidencji, pod jego 
nadzorem i na dzień 30 września taka informacja była. 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, powiedział, że zdaje sobie sprawę i 
dokumentów w Urzędzie jest strasznie dużo, i że w jego imieniu na wiele pytań 
odpowiadają…, on po prostu fizycznie nie jest w stanie pewnych rzeczy 
przygotowywać podpisywać. Ale nie znaczy to, że nie ma wiedzy czy nie jest 
informowany, jaki jest tok. Oczywiście, że odpowiedzialność jest Burmistrza. Jest 
sytuacja, którą należy wyjaśnić, jedną rzecz mówił, którą podtrzymuje, chce 
pracować z najlepszymi i na pewno, jeżeli tacy nawet nie są wokół niego, to będzie 
chciał, żeby to się zmieniało. 
 
Radna Danuta Tkaczonek, zaakcentowała, że w jej ocenie sprawa jest poważna, 
albowiem to stowarzyszenie prowadziło działalność, nawet się mianowało głównym 
organizatorem w ZOK-u. Są to poważne problemy. 
 
W związku z brakiem pytań w sprawach różnych, podjęto kontynuację pkt. 3 
 
c.d. ad. pkt. 3. Przygotowanie planu pracy Komisji na rok 2012 
 
Radna Jolanta Mitręga, zapytała, czy wpłynęła jakaś informacja odnośnie problemu 
w Szklarach? Konkretnie odnośnie utrudniania życia mieszkańcom przez jednego 
właścicieli z zakładu kamieniarskiego. 
 
Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 
Gnach, powiedział, że nikt oficjalnie się nie zgłosił w tej sprawie. 
 
Radna Jolanta Mitręga, powiedziała, że Komisja Zdrowia wizytowała oczyszczalnię 
ścieków, i tam wynikł taki problem, że wieś Tarnów została skanalizowana, nie 
mniej jednak mieszkańcy w ogóle się nie wpinają w ta całą kanalizację i te 
nieczystości nie są odprowadzone do naszej oczyszczalni. A oczyszczalnia liczy na te 
ścieki, ponieważ w obecnym czasie, oczyszczalnia jest wykorzystana w 50 %, jest 
niewykorzystana. 
Uważa, że ten problem powinien być zasygnalizowany. Tak samo powinno się 
kontrolować, czy mieszkańcy mają podpisane umowy, jeśli chodzi o wywóz 
nieczystości stałych. 
 
Poruszono temat żłobków. 
 
Wywiązała się krótka dyskusja na temat interwencji dot. kontroli wywozu 
nieczystości i opłat. W tej sprawie wypowiedział się Komendant Straży Miejskiej. 
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Radna Jolanta Mitręga, nawiązała do tematu dot. opłat za psy, w związku, z którym 
zadała pytanie: czy jest jakaś kontrola, monitoring ile osób płaci za te pieski? 
 
Komendant Straży Miejskiej Ryszard Sobala, odpowiedział, że ściągalność może 
się odbyć w trybie przepisów administracyjnych. 
Również w tym temacie wypowiedziała się Radna Danuta Tkaczonek, Radny 
Krzysztof Gnach oraz Komendant Straży Miejskiej Ryszard Sobala. 
 
Poruszono temat regulaminu utrzymania czystości. 
 
Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 
Gnach, w związku z powyższym złożył oficjalny wniosek 
 
W związku z wejściem w życie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku  
w gminach Komisja wnioskuje o jak najszybszą nowelizację uchwały nr IV/13/2006 
Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich z dnia 28 kwietnia 2006 roku w sprawie 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ząbkowice Śląskie. 
 
Potwierdzenie złożenia wniosku stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Komisja jednogłośnie przegłosowała wniosek. 
 
Radna Danuta Tkaczonek, złożyła rezygnację z funkcji Sekretarza Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 
Gnach, przyjął rezygnację. 
 
Ad. pkt. 5 Zakończenie obrad 
 
Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego Krzysztof 
Gnach w związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad zamknął posiedzenie 
obrad. 
 
Protokołowała  
Monika Gwóźdź 
 
                                                                                     Przewodniczący Komisji 
                                                                                             (-) Krzysztof Gnach 
 
 


